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2009Z14442
Vragen van het lid Van Leeuwen
(SP) aan de minister voor Wonen,
Wijken en Integratie over de
aanvragen voor de aanleg/uitbreiding
van volkstuincomplexen in het kader
van GSB/ISVgelden. (Ingezonden
30 juli 2009)

1
Op welke wijze is invulling gegeven
aan de beoordeling van aanvragen
voor de aanleg van nieuwe
volkstuincomplexen dan wel het
uitbreiden van bestaande complexen
in het kader van GSB/ISV-gelden?1

2
Hoeveel aanvragen zijn door welke
gemeente(n) gedaan voor de aanleg
van nieuwe volkstuincomplexen?

3
Hoeveel aanvragen zijn hiervan
positief beoordeeld?

4
Hoeveel aanvragen zijn door welke
gemeente(n) gedaan voor de
uitbreiding van bestaande
volkstuincomplexen?

5
Hoeveel aanvragen zijn hiervan
positief beoordeeld?

6
Hoeveel aanvragen hiervan zijn
gemotiveerd om bestaande
complexen op te waarderen omdat
uitbreiding binnen de gemeente niet
mogelijk was?

Waaruit bestaat de gevraagde
gemotiveerde aanvraag?

8
Op welke wijze toetst u of uitbreiding
binnen die gemeenten inderdaad niet
mogelijk is?

1 Aanhangsel Handelingen, vergaderjaar
2007-2008, nr. 3371.
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